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2010D38538 VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
hebben enkele fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te 
leggen aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en wetenschap in 
verband met het overleg in Brussel inzake de Informele Raad cultuur en 
audiovisueel van 7 en 8 oktober a.s., op basis van de Geannoteerde 
agenda van 1 oktober 2010 (Kamerstuk 21501-34-148) en het Verslag van 
de Informele Onderwijs, Jeugd en Cultuur-Raad van 10 en 11 mei jl. 
(Kamerstuk 21501-34-146). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Albayrak 

Adjunct-griffier van de commissie,
Terpstra 
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I. Vragen en opmerkingen uit de fracties  

1. Inleiding 

De leden van de fracties van de VVD, de PvdA, het CDA en de SP hebben 
kennisgenomen van de agenda van de Informele Raad cultuur en 
audiovisueel van 7 en 8 oktober a.s.. In het kader daarvan hebben zij de 
volgende vragen en opmerkingen. Zij vragen de staatssecretaris die mee 
te nemen naar de Informele Raad cultuur en audiovisueel. 

2. Verslag van de Informele Onderwijs, Jeugd en Cultuur-Raad van 10 en 
11 mei jl. 

De leden van de VVD-fractie vragen ten aanzien van het verslag van de 
Informele Onderwijs, Jeugd en Cultuur-Raad van 10 en 11 mei jl. welke 
beleidsconsequenties het kabinet denkt te verbinden aan de voorgestelde 
holistische benadering en het optimaal gebruik zien te maken van de 
spillover effects van culturele en creatieve industrieën (CCI’s). 

Voorts vragen deze leden welke inzet Nederland heeft getoond om de rol 
van CCI’s in de EU 2020-strategie te laten erkennen tijdens de Europese 
Raad van juni 2010. 

3. Vragen naar aanleiding van de Geannoteerde Agenda Informele Raad 
cultuur en audiovisueel van 1 oktober jl. 

Groenboek Culturele en creatieve industrie 

Naar aanleiding van de brief van de staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap, d.d. 18 juni jl.1, waarin wordt aangekondigd dat 
de Kamer de kabinetsreactie op het Groenboek Culturele en creatieve 
industrie begin september 2010 kan verwachten, hebben de leden nog 
enkele opmerkingen en vragen over het feit dat deze reactie nog niet bij 
de Kamer ontvangen is. 

De leden van de VVD-fractie vragen waarom het zo lang duurt om een 
reactie op het Groenboek Culturele en creatieve industrie te geven. Hoe 
zorgt het kabinet ervoor dat de Nederlandse reactie nog wordt meege-
wogen door de Europese Commissie, zo vragen de leden. 

De leden van de PvdA-fractie constateren met enige bezorgdheid dat het 
kabinet de beleidsreactie met betrekking tot het Groenboek inzake de 
creatieve industrie nog steeds niet naar de Kamer heeft gestuurd. Kan de 
staatssecretaris aangeven wanneer het kabinet de Kamer wel zal 
informeren? Kan de staatssecretaris aangeven welke belemmeringen en 
obstakels een tijdige reactie in de weg staan en stonden? De leden 
ontvangen graag een toelichting op dit punt. Voorts merken zij op dat de 

 

1 Kamerstuk 27 406, nr. 180.
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Europese Commissie de reacties van anderen al wel heeft gepubliceerd 
op haar website. Deze leden vragen of de Europese Commissie nog wel 
rekening kan houden met de Nederlandse kabinetsreactie, omdat de 
analyse van alle reacties binnenkort al verschijnt. Kan de staatssecretaris 
aangeven op welke wijze zij er zorg voor gaat dragen dat de Nederlandse 
reactie betrokken wordt bij de analyse nu de analyse van alle reacties 
binnenkort al verschijnt? Graag ontvangen deze leden op dit punt een 
uitgebreide toelichting. 

De leden van de CDA-fractie vragen waarom het zo lang duurt voordat er 
een kabinetsstandpunt op het Groenboek Culturele en creatieve industrie 
is. 

De leden van de SP-fractie vinden het jammer dat er geen kabinets-
standpunt is over het Groenboek Culturele en creatieve industrie. Al 
beseffen de leden dat dit lastig is, gezien de wisseling van de wacht die nu 
plaats vindt. Juist de culturele sector krijgt, zo menen deze leden, door 
deze wisseling van de wacht veel te verduren. De leden delen de mening, 
die in het Groenboek staat, dat de creatieve industrie goed kan zijn voor 
de economie. De leden vragen echter wat de toegevoegde waarde van de 
Europese samenwerking kan zijn op dit terrein. Samenwerking en 
uitwisseling van ideeën lijken deze leden goed, maar zij vragen of daar de 
structuur van de Europese Unie voor nodig is. 
De leden hebben nog een aantal vragen omtrent het Groenboek. Wat gaan 
de cohesiefondsen precies doen in 2013? Eén van de drie centrale thema 
in het Groenboek is de toegang tot financiering. Deelt de staatssecretaris 
het belang van dit thema? Zo ja, hoe rijmt de staatssecretaris dat met de 
aangekondigde bezuinigingen op cultuur en de afschaffing van de Wet 
Werk en inkomen kunstenaars (WWIK), zo vragen deze leden. 

De link tussen cultuur en innovatie: een uitdaging voor de culturele en 
creatieve industrie 

De leden van de VVD-fractie vragen welke consequenties het zou hebben 
als de bestaande Europese innovatie-instrumenten worden opengesteld 
voor projecten die zich richten op niet-technologische innovatie. Gaat dit 
ten koste van de bestedingen aan andere doeleinden en zo ja, hoe? Is de 
staatssecretaris niet bang voor versnippering van innovatiemiddelen? Zo 
neen, hoe kan die vrees voor versnippering weggenomen worden, zo 
vragen de leden. 

De leden van de CDA-fractie merken op dat het Nederlandse kabinet 
meent dat veel valt te winnen bij het verbeteren van de randvoorwaarden 
voor ondernemerschap. Dit kan onder andere door de toegang voor de 
creatieve industrie tot het bestaande Europese instrumentarium te 
verbeteren. Op welke manier denkt de staatssecretaris deze toegang te 
verbeteren? Aan welke maatregelen wordt gedacht? Wordt ook gekeken 
naar de bijdrage van de creatieve bedrijfstak aan lokale en regionale 
ontwikkeling, zo vragen de leden. 
Het Nederlandse kabinet heeft gepleit voor een gecoördineerde aanpak 
van vragen omtrent auteursrechten. De leden zijn benieuwd naar de stand 
van zaken betreffende het rechtskader voor auteursrecht in de digitale 
omgeving. 

Steun aan de Europese film 

De leden van de VVD-fractie vragen ten aanzien van de Nederlandse 
positie over het filmbeleid of analoog aan landen als België en Luxemburg 
ook steun aan pre- en postproductie is overwogen. Het kabinet signaleert 
al dat er een toenemend gebruik is van economische en fiscale regelingen 
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ten aanzien van de audiovisuele industrie. Welke inspanning pleegt het 
kabinet in Europees verband ten aanzien van het waarborgen dat een 
level playing field ontstaat op dit gebied? 

Voorts vragen deze leden welke modaliteiten van de diverse regelingen in 
kaart moeten worden gebracht voor een goede beoordeling van dergelijke 
regelingen. 

De leden van de CDA-fractie merken op dat de steun aan de Europese film 
beperkt wordt tot de productie van films. Het Nederlandse kabinet geeft 
aan dat de technologische ontwikkelingen het nodig maken om vooral de 
niet-commerciële partijen weerbaarder te maken en te ondersteunen in de 
digitalisering. Wat is de stand van zaken op het gebied van digitalisering 
in deze sector en hoeveel steun is nodig? 
De aard van het steunstelsel verandert de laatste jaren naar steunstelsels 
van meer economische aard, zoals regionale fondsen, belastingkredieten 
of fiscale maatregelen. Het Nederlandse kabinet wil dat de modaliteiten 
van de diverse regelingen eerst goed in kaart gebracht worden alvorens 
de mededeling op deze regelingen aan te passen. Wat betekent een 
verandering van het steunstelsel voor de regionale fondsen, zo vragen de 
leden. 

II. Reactie van de staatssecretaris 
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